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U Bartolovečkoj ulici u Trnovcu Bartolovečkom u tijeku su radovi na zamjeni dotrajalih 

vodovodnih cijevi, vrijedni oko milijun eura. Nakon zamjene, uslijedit će i sanacija 

navedene županijske ceste. Radove su u srijedu, 31. siječnja, obišli župan Varaždinske 

županije Anđelko Stričak, načelnica Općine Trnovec Bartolovečki Verica Vitković, ravnatelj 

Županijske uprave za ceste Varaždinske županije Tomislav Osonjački, direktor Varkoma 

Bruno Ister, teh. direktor Marijan Cesarec, te županijski vijećnici Tin Jurak te Krunoslav 

Lukačić koji je ujedno i pomoćnik ravnatelja ŽUC-a.

Kako je naglasio župan Anđelko Stričak, nedopustivo je da se ista cesta raskapa dva-tri 

puta unutar godinu dana jer se vodstva državnih ili komunalnih tvrtki nisu usuglasili kada 

će tko izvoditi radove. Za razliku od toga, dodao je, u Trnovcu su radovi započeli u 

dogovoru između Varkoma i ŽUC-a, pa će, nakon što Varkom sanira svoju vodovodnu 

mrežu i nakon što se cijeli iskop slegne, ŽUC cijelu dužinu presvući novim slojem asfalta.



– Nećemo stati na tome, imamo tu još cijeli niz projekata u općini Trnovec Bartolovečki – 

od izgradnje nogostupa, do rekonstrukcija cesta. Nije ovo jedino gradilište koje je spremno

za početak građevinske sezone. Imamo još nekoliko gradilišta gdje se odvijaju zemljani 

radovi, ono što je sad moguće, npr. na sanaciji klizišta, a ostalo je u dobroj fazi pripreme, 

stoga mogu pohvaliti rad svih državnih i komunalnih tvrtki – rekao je Stričak.

Zadovoljstvo zbog radova istaknula je i općinska načelnica Verica Vitković, dodavši kako je

riječ o jednoj od najprometnijih županijskih cesta ovoga kraja.

– Ovu prometnicu ne koriste samo mještani Trnovca, nego i mještani općine Jalžabet, a 

isto tako i svi zaposlenici koji dolaze iz naše Slobodne zone Sjever Varaždin. Moram 

napomenuti da je na ovom dijelu prometnice bilo više od 56 zakrpa u posljednje dvije 

godine, cijevi su pucale, ljudi nisu imali vodu i ovdje je zaista bilo nemoguće prometovati. 

Naišli smo na razumijevanje našeg vodstva u Varkomu koji su prema našem dogovoru 

krenuli s radovima zamjene vodovodnih cijevi – kazala je Vitković te naglasila da je 

Varkom krajem prošle godine zamijenio i vodovodne cijevi na glavnom vodu od mjesnog 

groblja Bartolovec, pa sve do rotora u Trnovcu.

To je bio i preduvjet, dodala je, da se radi sanacija parkirališta kod mjesnog groblja 

Bartolovec.

– Naravno, ima još puno prometnica koje imaju stare i dotrajale cijevi, a prema našem 

terminskom planu vjerujem da će biti razumijevanja i da ćemo naći rješenje, kako s 

Varkomom, tako i sa ŽUC-om, odnosno Varaždinskom županijom – navela je načelnica.

Ravnatelj Županijske uprave za ceste Varaždinske županije Tomislav Osonjački je rekao 

da se s radovima započelo zahvaljujući dobroj suradnji s Varkomom i Općinom.

– S obzirom na to da se nalazimo u zimi, kompletan završetak radova ovisit će o 

vremenskim uvjetima, ponajprije snijegu. Sami asfalterski radovi bit će izvođeni tijekom 

ožujka i travnja, kada temperature to dozvole – istaknuo je Osonjački.

Inače, ŽUC je prošle godine na području općine Trnovec Bartolovečki odradio investicije u 

vrijednosti od gotovo 200 tisuća eura.



Direktor Varkoma Bruno Ister kazao je da su u vodoopskrbnom sustavu veliki gubici te da 

se na državnoj, ali i na razini Europske unije puno pažnje pridaje tome da se ti gubici 

smanje.

– Očekuje se značajan, veliki projekt, ali do tada se moramo snalaziti i iz vlastitih 

sredstava financirati ovakve projekte. Navedeni projekt koštat će Varkom oko milijun eura, 

i to bez asfaltiranja ove prometnice koju će kasnije ŽUC uz našu pomoć obnoviti – rekao je

Ister i dodao da je dosadašnja vodovodna infrastruktura stara i više od 50 godina.

– Osim što ćemo zamijeniti 900 metara cjevovoda, zamijenit ćemo i 35 priključaka, u 

potpunosti obnoviti četiri zasunske komore te zamijeniti otprilike 10 starih hidranata 

novima. Sve su to značajne stvari koje će pridonijeti kvaliteti vodoopskrbe u ovom dijelu – 

istaknuo je direktor Varkoma i dodao da će radovi trajati 30-ak radnih dana, nakon čega 

slijede radovi na drugim prometnicama.

Zadovoljstvo zbog podrške Varaždinske županije projektima u općini Trnovec Bartolovečki 

izrazio je i županijski vijećnik  Tin Jurak, mještanin navedene općine.

– Znamo da Županija brine o ravnomjernom razvoju cijele Varaždinske županije, pa tako i 

naše općine. Tu nećemo stati, bit će još više investicija i još više projekata. Naravno, 

iskazujemo i zadovoljstvo Županijskom upravom za ceste u realizaciji i pomoći pri 

realizaciji svih projekata – zaključio je Jurak.



 



 

 



 

 



 

 



 

 



 


